
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 17. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 535
I 2007 blev fartøjskvoteandele (FKA) uddelt til fartøjsejerne. Fastlæggelsen af FKA skete
på grundlag af fartøjets historiske fangster i 3-årsperioden 2003-2005. Vil ministeren
oplyse, om den daværende minister eller ministeriet var gjort bekendt med, at der var
visse fartøjer i dansk fiskeri, der i perioden 2003-2005 havde fisket i område 22 med
motorer, der var større end det tilladte, og hvis historiske fangster således var baseret på
et fiskeri, der ikke var i tråd med gældende lovgivning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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